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Esteemed Members of the Nominations and 
Remunerations Committee
Tawuniya Insurance Company

السادة لجنة الترشيحات والمكآفات المحترمين

شركة التعاونية للتأمين 

I, the undersigned, submit my intention to nominate myself for 
membership of the Board of Directors of the Cooperative Insurance 
Company (Tawuniya), as a member:
 Independent Member
 Non-Executive Member    
 Executive Member

التعاونية  الشركة  إدارة  مجلس  لعضوية  الترشح  في  برغبتي  أتقدم  ادناه  الموقع  أنا 
للتأمين )التعاونية( بصفة العضوية التالية:

 عضو مستقل 
 عضو غير تنفيذي  

 عضو تنفيذي 

For the new term, which begins on April 10, 2026, and ends on April 
9, 2030. Therefore, attached to you all the required documents and 
information related therein which are required as set out in the 
Company announcement regarding the nomination on the Saudi 
Stock Exchange Websites (Tadawul) and willing to provide any other 
additional information or documents that the Company or regulatory 
authorities may later request. I also confirm the following:

إبريل   9 في  وتنتهي  م,   2026 إبريل   10 بتاريخ  تبدأ  والتي  الجديدة  للدورة  وذلك 
الإشارة  تم  والتي  المطلوبة،  والبيانات  الوثائق  كافة  بطية  لكم  ومرفق  م،   2030
المالية  للسوق  الالكتروني  الموقع  على  بالترشح  الخاص  الشركة  إعلان  في  إليها 
مستندات  أو  معلومات  بأي  التعاونية  بتزويد  استعداد  وعلى  )تداول(  السعودية 

إضافية أخرى قد تطلبها أو الجهات التنظيمية لاحقاًً، كما أؤكد ما يلي:

1.	 I have read the nomination conditions announced, and I have 
attached all required documents listed in the nomination 
application form.

	1 ذات . المستندات  جميع  أرفقت  كما  عنها  المعلن  الترشح  شروط  على  اطلعت 
العلاقة الموضحة بالقائمة المرفقة مع نموذج طلب الترشح.

2.	 I confirm all information and documents shared are accurate, 
complete and signed supporting this application and its 
attachments.

	2 في . الواردة  والتواقيع  المذكورة  والبيانات  المعلومات  جميع  ودقة  صحة  اكُد  كما 
الوثائق المرفقة في هذا الطلب وملحقاته.

3.	 I agree that Tawuniya review, verify and scrutinize my 
application. Furthermore, I acknowledge that the Nomination and 
Remuneration Committee has the right to reject my application 
in the event of any missing information not provided during the 
nomination period or clarification requested by the Board affairs 
department that was not duly submitted. 

	3 قبل . من  والتحقق  والتدقيق  بي  الخاص  الترشح  طلب  مراجعة  على  أوافق 
طلبي  رفض  في  الحق  والمكافآت  الترشيحات  للجنة  بأن  أقر  كما  التعاونية. 
فترة  خلال  تقديمها  يتم  لم  ناقصة  مستندات  أو  بيانات  وجود  تبين  إذا 
بالإيضاحات                                                                                        المجلس  شؤون  إدارة  تزويد  عدم  حال  في  أو  الترشح  باب  فتح 

المطلوبة.

4.	 I hereby undertake to duly notify the Board Affairs Department, 
via email, and to submit the updated documents in the event of 
any amendment (including deletion or addition) to the information 
previously provided.

	4 وإرسال . الإلكتروني  البريد  طريق  عن  المجلس  شؤون  إدارة  بإبلاغ  أتعهد 
المستندات المحدثة في حال وجود أي تعديل )حذف/إضافة( للمعلومات التي 

مشاركتها. تمت 

8/1

Nominee Name: 		         	     	     	     	     	     	     	                                	  اســم المرشــح:              
Phone Number: 		         	     	     	     	     	     	     	                                	 رقم الجوال:                          
E-mail: 		         	     	     	     	     	     	     	                                      	 البريد الالكتروني:                    
Signature: 		         	     	     	     	     	     	     	                                      	 التوقيع:              
Date: 		         	     	     	     	     	     	     	                    	 التاريخ:                                                  

 
 Please share all documents through email                                                                                      الرجاء مشاركة نموذج الترشح مع جميع المستندات عن طريق البريد الإلكتروني Board_Affairs@tawuniya.com

mailto: Board_Affairs@tawuniya.com


Definitions التعاريف

Executive Board Member: a member of the Board of Directors who 
is also a member of the executive management of the company and 
participates in the daily affairs of the company and earns a monthly 
salary in return thereof. 

الإدارة  يكون عضوا في  الذي  الإدارة  عضو مجلس  التنفيذي:  الإدارة  عضو مجلس 
مقابل                       شهريا  راتبا  ويتقاضى  لها  اليومية  الإدارة  في  ويشارك  للشركة  التنفيذية 

ذلك.

Non-executive Board Member: a member of the Board who provides 
opinions and technical advice and is not involved in any way in the 
management of the company and does not receive a monthly or an 
annual salary.

عضو مجلس الإدارة غير التنفيذي: عضو مجلس الإدارة الذي يقدم الرأي والمشورة 
الفنية ولا يشارك بأي شكل من الأشكال في إدارة الشركة ومتابعة أعمالها اليومية ولا 

يستلم راتبا شهريا أو سنويًًا.

Independent Board Member: a member of the Board who enjoys 
complete independence. This means that the member is fully 
independent from management and the company. Independence 
is the ability to judge things after taking into account all relevant 
information without undue influence from management or from 
other external entities. 

عضو مجلس الإدارة المستقل: عضو مجلس الإدارة الذي يتمتع باستقلالية كاملة. 
وهذا يعني، استقلالية العضو بالكامل عن الإدارة وعن الشركة. وتعني الاستقلالية 

توافر القدرة للحكم على الأمور بعد الأخذ في الاعتبار جميع المعلومات ذات العلاقة 
دون أي تأثير من الإدارة أو من جهات خارجية.

Competing Business” standards of competing”:
•	 Insurance Company Activities Licensed by Insurance Authority.
•	 Reinsurance Company Activities Licensed by Insurance Authority.
•	 Insurance INTERMEDIARIES Activities Licensed by Insurance 

Authority.
•	 Health Care Clinics Licensed by Ministry of Health.
•	 Insurance Claims Settlement Activities Licensed by Insurance 

Authority.
•	 Technological Solutions Activities Licensed by Saudi Data & AI 

Authority.
•	 Commercial Solutions and Services Activities Licensed by Ministry 

of Commerce.
•	 Healthcare Technology Activity Licensed by Ministry of Commerce.
•	 Loss Adjusting and Assessment Activities Licensed by Insurance 

Authority.
•	 Any licenses for activities or subsequent licenses issued by the 

competent regulatory authorities to Tawuniya or any of its group 
companies.

الأنشطة المنافسة “معايير المنافسة”:
•	 أنشطة شركات التأمين المرخصة من قبل هيئة التأمين. 
•	 أنشطة شركات إعادة التأمين المرخصة من قبل هيئة التأمين.
•	 أنشطة وسطاء ووكالات التأمين المرخصة من قبل هيئة التأمين.

•	 العيادات الصحية المرخصة من وزارة الصحة.
•	 أنشطة تسوية المطالبات التأمينية المرخصة من قبل هيئة التأمين.

•	 الهيئة السعودية للبيانات والذكاء  التكنولوجية المرخصة من قبل  أنشطة الحلول 
الاصطناعي.

•	 أنشطة الحلول والخدمات التجارية المرخصة من قبل وزارة التجارة. 

•	 أنشطة تكنولوجيا الرعاية الصحية المرخصة من قبل وزارة التجارة. 
•	 أنشطة شركات المعاينة وتقدير الخسائر المرخصة من قبل هيئة التأمين.

•	 شركة  لصالح  المختصة  الحكومية  الجهات  تصدرها  لاحقة  لأنشطة  ترخيض  أي 
التعاونية أو أي من شركات مجموعتها.

Legal entity
•	 General Partnership
•	 Limited Partnership
•	 Closed Joint-Stock Company
•	 Public Joint-Stock Company
•	 Simplified Joint-Stock Company
•	 Limited Liability Company

الكيان القانوني
•	 شركة التضامن
•	 شركة التوصية البسيطة
•	 شركة مساهمة مقفلة
•	 شركة مساهمة عامة
•	 شركة المساهمة المبسطة
•	 الشركة ذات المسؤولية المحدودة
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No  عوارض الاستقلالية
Situations Affecting Independency

ينطبق
Applicable

لا ينطبق
 Not applicable

1

أن يكون مالكاًً لما نسبته خمسة في المائة أو أكثر من أسهم الشركة أو من أسهم شركة أخرى من مجموعته أو له صلة قرابة 
مع من يملك هذه النسبة

Whether he/she holds five percent or more of the shares of the Company or any other company 
within its group or is a relative of who owns such percentage.

 

2
أن تكون له صلة قرابة من أي من أعضاء مجلس الإدارة في الشركة أو في شركة أخرى من مجموعتها.

Whether he/she is a relative of any member of the Board of the Company, or any other company 
within the Company’s group.

 

3
أن تكون له صلة قرابة من أي من كبار التنفيذيين في الشركة أو في شركة أخرى من مجموعتها.

Whether he/she is a relative of any Senior Executive of the Company, or of any other company within 
the Company’s group.  

4
أن يكون عضو مجلس إدارة في شركة أخرى من مجموعة الشركة المرشح لعضوية مجلس إدارتها.

If he/she is a Board member of any company within the group of the Company for which he/she is 
nominated to be a Board member.  

5

 أن يكون المرشح يعمل أو كان يعمل موظفا خلال العامين الماضيين لدى الشركة أو أي شركة أخرى من مجموعتها او أن 
يكون مالكا لحصص سيطرة لدى الشركة أو أي طرف متعامل مع الشركة أو شركة أخرى من مجموعتها كمراجعي الحسابات 

وكبار الموردين خلال العامين الماضيين.
Whether he/she is an employee or used to be an employee, during the preceding two years, of the 
Company or a company within its group, or if he/she held a controlling interest in the Company or 
any party dealing with the Company or any company within its group, such as external auditors or 
main suppliers during the preceding two years.

 

6
أن تكون له مصلحة مباشرة أو غير مباشرة في الأعمال والعقود التي تتم لحساب الشركة

If he/she has a direct or indirect interest in the businesses and contracts executed for the Company’s 
account.

 

7

أن يتقاضى مبالغ مالية من الشركة علاوة على مكافأة عضوية مجلس الإدارة أو اي من لجانه تزيد عن )200,000(  أو عن 
%50 من مكافأته في العام السابق التي تحصل عليها مقابل عضوية مجلس الإدارة أو أي من لجانه أيهما أقل.

If the member of the Board receives financial consideration from the Company in addition to the 
remuneration for his/her membership of the Board or any of its committees exceeding an amount of 
(SAR 200,000) or %50 of his/her remuneration of the last year for membership of the board or any 
of its committees, whichever is less.

 

8

أن يكون لديه علاقة تعاقدية أو تجارية مع الشركة )سواءًً بشكل مباشر أو من خلال جهة يكون من كبار المساهمين فيها 
أو عضواًً في مجلس إدارتها أو مديرا فيها( ترتب عليها دفع أو تلقي مبلغ مالي من الشركة يساوي ما قيمته )250( ألف  
سعودي )بخلاف المبالغ المتعلقة بعقود التأمين والمكافآت التي يستحقها العضو لقاء عضويته في مجلس الإدارة( خلال 

السنتين الأخيرتين.
If the member have a contractual or business relationship with the Company (either directly or 
through an entity in which he or she is a Significant Shareholder, a Board member, or a manager) 
which resulted in paying to, or receiving from, the Company the equivalent of two hundred and fifty 
thousand (250,000) Saudi riyal or more (other than his or her remuneration as a director of the Board 
and amounts related to insurance contracts) during the past two (2) years.

 

9
أن يشترك في عمل من شأنه منافسة الشركة أو أحد فروع النشاط الذي تزاوله الشركة.

If he/she engages in a business where he competes with the Company or conducts business in any 
of the company،s activities. 

 

10
أن يكون قد أمضى ما يزيد عن تسعة سنوات متصلة أو منفصلة في عضوية مجلس إدارة الشركة.

If he/she served for more than nine years, consecutive or inconsecutive, as a Board member of the 
Company.

 

11

أن يكون للعضو التزام مالي تجاه الشركة أو أيّّ من أعضاء مجلس إدارتها أو إدارتها العليا بشكل يمكن أن يؤثر على قدرته على 
الحكم واتخاذ القرارات باستقلالية تامة.

If the member being under any financial obligation towards the Company or any members of 
its Board or Senior Management that might limit the exercise of independence in judgment and 
decision making.

 
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Independence Disclosure Form                                                                
(Independent – non-independent)

نموذج الإفصاح عن الاستقلالية 
)مستقل - غير مستقل(
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Current and Previous Membership Form نموذج العضويات الحالية والسابقة

All the current and previous positions held by the nominee (either 
board membership or its committees).

جميع المناصب التي يشغلها المرشح للعضوية في الوقت الحالي والسابقة )سواء في 
مجالس إدارة الشركات أو عضوية إحدى اللجان المنبثقة عنها(.

تاريخ العضوية
Date of 

Membership
صفة العضوية

Membership 
type

 رقم السجل
التجاري

CR Name

نشاطها الذي تمارسه
Nature of Business

الكيان القانوني
Legal Entity

اسم الشركة / المنشأة
Company/Entity Name

إلى
To

من
From
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تاريخ العضوية
Date of 

Membership
صفة العضوية

Membership 
type

 رقم السجل
التجاري

CR Name

نشاطها الذي تمارسه
Nature of Business

الكيان القانوني
Legal Entity

اسم الشركة / المنشأة
Company/Entity Name

إلى
To

من
From

Nominee Name اسم المرشح

Signature التوقيع

8001249990
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Competing Business Form  نموذج الأعمال المنافسة

Declaration that I’m not involved either directly or indirectly in 
competing business with Company business for its groups.

أو  الشركة  لأعمال  مباشرة  غير  أو  مباشر  بشكل  منافسة  أعمال  أي  وجود  بعدم  أقر 
مجموعتها. 

☐ Yes       ☐ No

If the answer is No, we hope to fill out the following table:

☐ نعم       ☐ لا 

في حال كانت الإجابة بـ )لا( نأمل ملء الجدول التالي:

الشركات أو المنشآت التي يشارك المرشح في أنشطتها، سواء بشكل مباشر أو غير مباشر، والتي تُعُد منافسة لأنشطة الشركة أو شركات مجموعتها، وفقًًا لمعايير الأعمال 
المنافسة الموضحة في جدول التعاريف. 

Companies or Entity in which the nominee is directly or indirectly engaged in activities that compete with the activities of the company 
or its group, as stipulated in standards of competing with the Company and as defined in the Definitions Table.

العلاقة
 )عضو مجلس إدارة / إدارة تنفيذية / مالك “نسبة الملكية”(

Nature of relationship 
(Board member / Executives Management / Owner 

“Ownership percentage”)

نوع العمل / النشاط الرئيسي
Main Business Activity

رقم السجل التجاري
CR Name

اسم الشركة / المنشأة
Company / Entity Name

Nominee Name اسم المرشح

Signature التوقيع

8001249990
tawuniya.com

8/6



Business and contract with the Company Form نموذج الإفصاح عن الأعمال والعقود مع الشركة

The interest is considered direct or indirect if the business and 
contracts carried out on behalf of the company can achieve financial 
or non-financial benefits for the following categories, for example, but 
not limited to:

لحساب  تتم  التي  والعقود  الأعمال  كانت  إذا  مباشرة  غير  أو  مباشرة  المصلحة  تعد 
الشركة  يمكن أن تحقق فوائد مالية أو غير مالية للفئات التالية على سبيل المثال لا 

الحصر:

1.	 Board of directors’ nominees and their relatives. 	1  المرشحين لعضوية مجلس الإدارة وأقاربهم..

2.	 Entities – other than companies- which is operated or owned by 
the Board of directors’ nominee, relatives.

	2 لعضوية . المرشحين  أحد  يمتلكها  أو  يديرها  التي  الشركات-  غير  من   – المنشآت 
مجلس الإدارة أو أقاربهم.

3.	 Companies in which one of the nominees for membership of 
the Board or their relatives is a member of its board or a senior 
executive therein or has an influence on the company’s decisions, 
even by providing advice or guidance (except for advice provided on 
a professional basis by a person licensed to provide Such advice).

	3 الشركات التي يكون فيها أحد المرشحين لعضوية مجلس الإدارة أو أقاربهم عضواً .
في مجالس إدارتها أو من كبار التنفيذيين فيها أو له تأثير على قرارات الشركة ولو من 
خلال تقديم المشورة أو التوجيه )ما عدا المشورة التي تقدم على أساس مهني من 

قبل شخص مرخص له بتقديم مثل هذه المشورة(.

4.	 Non-joint stock companies in which any of the nominees for Board 
membership or their relatives are partners or managers.

	4 الشركات الغير المساهمة التي يكون أي من المرشحين لعضوية مجلس الإدارة .
أو أقاربهم شركاء فيها أو من مديريها.

5.	 Joint stock companies in which any of the nominees for Board 
membership or their relatives (jointly or separately) own five 

	5 شركات المساهمة التي يملك فيها أي من المرشحين لعضوية مجلس الإدارة أو .
أقاربهم )مجتمعين أو متفرقين( ما نسبته خمسة في المئة أو أكثر.

Relatives:
•	 Fathers, Mothers, grandfathers and grandmothers and their 

ancestors.
•	 Children, grandchildren and their descendants.
•	 Sibling, maternal and parental half-siblings.
•	  Husbands and wives

الأقارب:
•	 الآباء والأمهات والأجداد والجدات وإن علوا .

•	 الأولاد وأولادهم وإن نزلوا.
•	 الإخوة والأخوات الأشقاء أو لأب أو لأم.
•	 الأزواج والزوجات

Declaration that there are no direct or indirect business or contracts 
with the Company
☐ Yes ☐ No
If the answer is No, we hope to fill out the following table:

أقر بعدم وجود أي أعمال أو عقود بشكل مباشر أو غير مباشر مع الشركة

نعم   ☐ لا  ☐
في حال كانت الإجابة بـ )لا( نأمل ملء الجدول التالي:

الشركات أو المنشآت التي تربط المرشح بها، بشكل مباشر أو غير مباشر، عقود أو أعمال مع الشركة حسب ما هو موضح أعلاه.
Companies or entities with which the nominee has , directly or indirectly, contact or business dealing with the company , as outlined above.

Date
 قيمة  العمل أو العقد

(بالريال السعودي)

Business Contract Value
(SAR)

مدة العمل أو العقد
Business Contract Duration

 رقم السجل
التجاري

CR Number

الشركة / ا لمنشأة
Company / Entity

 أسم مالك السهم
Shareholder Name

Date

Nominee Name اسم المرشح

Signature التوقيع
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Nominee Name اسم المرشح

Signature التوقيع

Requirements for Membership on the Board of Director  بيان تقديم كافة متطلبات الترشح لعضوية مجلس الإدارة

1. The Nomination Form for Board Membership, completed with
all required information and signed by the candidate, including:
• Independence Disclosure Form
• Current or Previous Memberships Form
• Competing Business Form
• Business and Contracts with the Company Form

☐

	1 اللازمة . البيانات  كافة  ومستوفي  الإدارة  مجلس  لعضوية  الترشح  طلب  نموذج 
وموقع من قبل المرشح والتي تتضمن:

•	 نموذج الإفصاح عن الاستقلالية
•	 نموذج العضويات الحالية والسابقة
•	 نموذج الاعمال المنافسة
•	 نموذج الإفصاح عن الأعمال والعقود مع الشركة

2. Fit and Proper from issued by Insurance Authority, Completed
and signed by the nominee in both formats (Word-PDF). ☐ 	2 نموذج معايير الملاءمة الصادر عن هيئة التأمين كامل وموقع من قبل المرشح .

.)Word – PDF( بصيغتي

3. CV form (Form 3) issued by Capital Market Authority, Completed
and signed by the nominee in both formats (Word-PDF). ☐

	3 نسخة من نموذج السيرة الذاتية للمرشح لعضوية مجلس إدارة شركة مساهمة .
مدرجة في السوق المالية السعودية – نموذج رقم )3( الصادر من هيئة السوق 

.)Word – PDF( المالية كامل وموقع من المرشح. بصيغتي

4. A clear copy of the nominee’s CV, including personal information, 
details of academic qualifications, and professional experience. ☐ 	4 نسخة واضحة من السيرة الذاتية للمرشح تشتمل على بياناته الشخصية تفاصيل .

مؤهلاته العلمية وخبراته العملية.

5. A valid and clear copy of the National ID / Iqama and Family 
Record. ☐ 	5 صورة واضحة سارية المفعول من الهوية الوطنية / هوية مقيم وسجل الأسرة..

6. A valid and clear copy of the passport. ☐ 	6 صورة واضحة سارية المفعول من جواز السفر..

7. A copy of the No Objection Letter issued by the candidate’s
employer for the nomination request (for employees in the
governmental sector)

☐ 	7 طلب . على  المرشح  عمل  جهة  من  صادرة  ممانعة  عدم  خطاب  من  نسخة 
الحكومي(. القطاع  في  )للعاملين  الترشح 

8. Copies of academic and professional certificates along with
the original documents for verification. Copies of the academic
certificate equivalency from the relevant instigations or copies
certified by Saudi Arabia embassy in that country and Saudi
Arabian Ministry of Foreign Affairs.

☐

	8 للمطابقة، . المستندات  وأصول  والمهنية  الأكاديمية  الشهادات  من  نسخ 
فيجب  المملكة،  خارج  جهات  من  الصادرة  الأكاديمية  للشهادات  بالنسبة 
بنسخ  أو  العلاقة  ذات  الجهات  من  الشهادات  معادلة  من  بنسخة  التزويد 
ومصدقة  الشهادة  منها  صدرت  التي  الدولة  في  المملكة  سفارة  من  مصدقة 

المملكة. الخارجية في  وزارة  من 
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